
Zápis z 3. jednání komise životního prostředí ze dne 06.09. 2021 

Přítomni: Ing. Martin Štifter, Dan Dědič, Lukáš Kousal, Bc. Lukáš Vápeník, Josef Votava, Matěj Ivan 

Omluveni: Ing. Iva Bartizalová, Pavel Frydrych, Tomáš Pařízek  

Host:  

Neomluven:  

Tajemník KŽP: Ing. Pavel Flener 

 

Zahájení jednání: 18:05 

Konec jednání: 19:15 

 

Usnášení schopná ANO 

 

 

 

1. Informace z OŽP 

• Pan Flener informoval KŽP o návrhu paní Mgr. Marcely Šášinkové na revitalizaci 

vilového parku Nad Vinicemi č.p. 2195/3 K.ú. Roztoky. Na komisi životního 

prostředí byla předložena studie Ing. Alice Frydrychové. Komise životního 

prostředí navrhla místní šetření ve výše uvedené lokalitě na příštím jednání 

komise životního prostředí.  

• Pan Flener informoval KŽP o získání daru od Středočeského kraje na následnou 

péči o vysazené stromy v rámci projektu ʼʼRoztocké stromy-Sázíme budoucnostʻʻ 

ve výši 70.500 Kč.   

• Odbor životního prostředí informoval KŽP o přijetí nové vyhlášky na ochranu 

zeleně č.1/2021. 

 

2. Intenzifikace sběru odpadů Roztoky 

• Pan Ing. Štifter informoval KŽP o dodání nových nádob na tříděný odpad 

plast/papír. Nádoby by měla dodat Komunální technika s.r.o. do 15. září 2021. 

Dále pan Ing. Štifter informoval že nový vůz na svoz tříděného odpadu bude 

dodán až na přelomu března a dubna 2022. Proto došlo k oslovení společnosti 

Regios a.s., AVE a Pražské služba a.s. Pražské služby nedoporučují svoz za pomocí 

čteček a kódů.  

  

3. Strategický plán města Roztoky 

• Ing. Štifter informoval o strategickém plánu města Roztoky z pohledu životního 

prostředí. Byla zdůrazněna problematika čističky odpadních vod. Dále bylo 

diskutováno téma životní prostřední a krajina. Komise životního prostředí 

souhlasí se strategickým plánem města Roztoky. 

 

4. Nová výsadba stromu u nové školy 

• Pan Votava informoval o špatném stavu výsadby stromů u nové základní školy 

Cihelna.  

 

 

Zapsal: Ing. Pavel Flener                                           Ověřil: Ing. Martin Štifter 


